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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:25 De svenska mjölkböndernas situation

De senaste månaderna har de svenska mjölkböndernas allt akutare situation 
blivit alltmer uppenbar.

På grund av höga kostnader och ett lågt mjölkpris halkar lönsamheten efter, och 
många bönders verksamhet är direkt hotad i en akut situation.

 

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja fråga statsrådet vilka åtgärder 
regeringen vidtagit för att underlätta situationen, vilka åtgärder som regeringen 
ser framför sig är aktuella att vidta samt även vilka ytterligare åtgärder 
regeringen ser som möjliga att vidta om de tidigare åtgärderna inte hjälper.

………………………………………
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